
Lidingö den 28 april 2024                              
 

 

Valberedningens förslag till stämman 2024 
 
Val av styrelseledamöter 

Valberedningen föreslår att antal ledamöter är åtta exklusive HSB-representant samt inga 
suppleanter. 

 

Kvarstående ledamot vald på 2 år vid stämman 2023 

Mårten Brink 

 

Omval 2 år 

Joacim Jungstedt 

Mikael Dubois 

 

Omval 1 år 

Ivan Jurakic 

 

Nyval 2 år 

Lars Peder Boljang 

 

Nyval 1 år 

Mulan Jin 

Ingela Frödin 

Göran Tegnér 

 

Val av internrevisorer 

Valberedningen föreslår två personer som interna revisorer till ordinarie stämma 2025: 

Omval: Lilly Beijar  

Nyval: Erik Liske 

 

 

 



Val av Revisor och suppleant 

Valberedningen föreslår Ernst & Young AB som revisionsbolag för revision av verksamhetsår 
2024. 

 

Val av valberedning 

Valberedningen föreslår två personer att ingå i valberedningen 2024: 

Omval 1 år: Edmond Cseh 

Nyval: Johan Larsson 

 

Val av fullmäktige och ersättare samt övriga representanter i HSB 

Valberedningen föreslår att stämman ger styrelsen i uppdrag att utse ombud och ersättare 
till distriktsstämma i HSB samt eventuella övriga representanter i HSB. 

 
 

Valberedningen 2023/2024 har bestått av: 

Edmond Cseh 

Ingela Frödin (som avgått under verksamhetsåret i samband med nominering till styrelsen) 

 

 

 

Presentation av nya styrelseledamöter 
 

Göran Tegnér, 83 år, fil.pol.mag., nationalekonomi och statistik, m fl 
ämnen. Göran har arbetat som trafikplanerare i Stockholms Stad och 
Stockholms läns landsting som utredningschef samt som VD och 
trafikkonsult i Transek AB och som konsult i WSP. Sitter även i Lidingös 
Tekniska nämnd sedan 2002 och i Lidingö Kommunfullmäktige. 

Tidigare erfarenhet av BRF som lekmannarevisor i en HSB förening. 
 

 

Mulan Jin, 50 år, arbetar som drifttekniker på Newsec som förvaltar 
kommersiella fastigheter med fokus på energieffektivitet och 
energibesparing. Tidigare arbetat som snickare i nyproduktion. Tidigare 
erfarenhet som ordförande i konstförening och haft eget konstgalleri. 
Har erfarenhet som projektledare samt har gått flera ledarskapskurser. 

 

 



Ingela Frödin, 66 år, har arbetat som kommunikations- och 
marknadsansvarig i mer än 30 år i näringslivet. Varit ansvarig för 
intern- och extern kommunikation inkl webb och kundkontakter. 
Arbetar nu deltid som chefsrådgivare inom HR. Har tidigare 
erfarenhet som styrelseledamot/sekreterare i BRF under 7 år.  

 

 
 

Lars Peder Boljang, 58 år, arbetar som produktionschef och produktionscoach på Skanska. Ingår i 
distriktets förstärkta ledningsgrupp samt hälsa- och säkerhetsråd.  
Lars Peder har en högskoleutbildning till byggingenjör och är även utbildad inom ljudteknik. Han har 
lång erfarenhet inom bygg, produktion, ekonomi, tidsplaner, kontrakt, juridik, miljö, kostnadsreglering, 
gröna projekt, energisnåla lösningar mm. Mycket erfarenhet av projektledning mot mål. Har varit 
egenföretagare i många år.  
Lars Peder har varit styrelseledamot i föreningen tidigare i två år 2020-2021och då i huvudsak haft 
fokus på byggfrågor och fastighetsutveckling.  
 
 
Valberedningens förslag till arvoden 
 
Tidigare beslutade arvoden sedan 2023: 
Prisbasbelopp 2023: 52 500 kr 

• 10 prisbasbelopp (525 000 kr) till styrelsen att fritt fördela inom sig. 
• Projektpott på 2 prisbasbelopp (105 000) för extra kostnader styrelsen 
• 0,60 prisbasbelopp (31 500 kr) till varje internrevisor. 
• 0,35 prisbasbelopp (18 375 kr) till varje ledamot i valberedningen 

 
Valberedningen föreslår en justering av arvoden inför 2024-2025 enligt följande: 
 
Styrelse 
Prisbasbelopp 2024: 57 300 kr 
Förslaget är en höjning till 12 prisbasbelopp (687 600 kr) för styrelsen att fördela inom sig. Den extra 
pott på 2 prisbasbelopp som fanns tas bort. Därmed belastas inte budgeten i sin helhet på grund av 
omfördelningen. 
 
Internrevisorer 
Förslaget är en höjning till 0.8 prisbasbelopp (48 840 kr) till varje internrevisor. 
 
Valberedning 
Förslaget är en höjning till 0.5 prisbasbelopp (28 650 kr) till varje ledamot i valberedningen. 
 
Höjningen är en justering med anledning av hög arbetsbelastning på samtliga poster. Under året som 
kommer ser vi ett stort behov av att alla förtroendevalda arbetar mer tätt sammanflätat med målet att 
få fler medlemmar att aktivera sig i arbetet för föreningen. Höjningen innebär inte någon större 
påverkan på budget då den största delen är en omfördelning av redan budgeterade medel. 
 


